

ANSER-ARES

CALL FOR NOMINATIONS: ANSER-ARES Distinguished Service Award

The Association for Nonprofit and Social Economy Research (ANSER) is a Canadian association for those who have an interest in research that pertains broadly to nonprofit organizations and the social economy. The association's objectives include: i) Building a collaborative community of scholars and researchers; and ii) Developing a Canadian body of knowledge that encompasses such fields as community economic development, philanthropy, nonprofit management, volunteering, social and environmental accounting, government/voluntary sector relationships, social movements, citizen engagement, and civil society

ANSER-ARES invites nominations for the **Distinguished Service Award**. It will be awarded to an individual who has

Significant scholarly and/or practice contribution to research and knowledge advancement in the field of nonprofit and social economy studies in Canada

Significant leadership, commitment and volunteer service with/in the nonprofit and social economy sector in Canada.

We consider the following criteria in making our selection among nominees:

- Participation in ANSER-ARES conferences and ANSERJ over time
- Current ANSER-ARES board members who have expiring terms (at the time of the award) or plan not to renew their term may be nominated.
- ANSER-ARES is strongly committed to equity in awarding the Distinguished Service Award, over time, to individuals who reflect the diversity and values of Canada.
- Preference will be given to a nominee who currently (or recently) works in a Canadian institution.

Process

Nominations for the award will be reviewed by the Awards Committee of the ANSER-ARES. Final decision on the award will be made by the ANSER-ARES Board of Directors at the end of April 2021.

ANSER-ARES

Nominations should be forwarded before March 31, 2021 to:

Kunle Akingbola, ANSER-ARES Awards Committee Chair
(kakingbola@lakeheadu.ca)

APPEL aux CANDIDATURES: prix ANSER-ARES pour Services Distingués

ANSER-ARES est une association canadienne qui regroupe des personnes qui s'intéressent à la recherche sur les organismes sans but lucratif et l'économie sociale.

ANSER-ARES poursuit les objectifs suivants:

- Regrouper au sein d'une communauté collaborative des chercheurs et des praticiens provenant des différentes régions du Canada;
- Développer des connaissances sur le développement économique communautaire, la philanthropie, la gestion des organismes sans but lucratif, le bénévolat, la comptabilité sociale et environnementale, les relations entre les gouvernements et le secteur communautaire, les mouvements sociaux, la participation des citoyens et de la société civile.

Le prix ANSER-ARES pour Services Distingués reconnaît les services exceptionnels et dévoués à l'avancement de la recherche sur les organismes sans but lucratif et l'économie sociale.

ANSER-ARES invite les candidatures pour le Prix du service distingué. Il sera décerné à une personne répondant aux critères suivants:

- Des services exceptionnels et dévoués à l'avancement de la recherche sur les organismes sans but lucratif et l'économie sociale.
- Leadership, engagement et service bénévole avec / dans le secteur sans but lucratif et de l'économie sociale au Canada
- Participation dans le temps aux conférences ANSER-ARES et ANSERJ

ANSER-ARES

Les membres actuels du conseil d'administration de l'ANSER-ARES qui ont un mandat qui se termine peuvent être nommés.

ANSER-ARES est fortement engagée envers l'équité en s'assurant que le Prix pour services distingués est décerné, au fil du temps, à des personnes qui reflètent les valeurs de diversité du Canada.

La préférence sera accordée à un candidat qui travaille actuellement (ou récemment) dans une institution canadienne.